
   

 

 

MTÜ Ida-Virumaa Jahimeeste Seltsi üldkoosoleku 

                                                                                        

           22. aprill 2023.a                                                                Jõhvi , Oru 1a. 

 

 

          PROTOKOLL 1-2023 

 

 
 

Koosoleku algus kell 10.00                                                                     Lõpp kell 13:41 

 

 

 

Koosolekut juhatas: Marko Vinni 

 

Protokollis: Avo Randlo 

 

Koosolekul osalesid: 17 Ida-Viru Jahimeeste Seltsi liiget 

 

Juhatuse liikmetest osales koosolekul: Marko Vinni 

 

Koosolekult puudusid 3 Ida-Viru Jahimeeste Seltsi liiget 

 

 

 

PÄEVAKORD 

 

1. Üldkoosoleku juhataja ja protokollija valimine, ning päevakorra kinnitamine 

2. IVJS 2022/2023 aasta tegevusaruanne  

3. Ida-Virumaa Jahimeeste Selts MTÜ 2022 aasta majandusaasta aruande kinnitamine  

4. Ida-Virumaa Jahimeeste Selts MTÜ 2023 majandusaasta eelarve kinnitamine   

5. Revisjonikomisjoni protokoll  

6. Ida-Viru Jahilaskurklubi ülevaade tehtud tegevustest  

7. Ida-Virumaa Jahimeeste Seltsi hoone Oru 1 a. kinnistu edasise saatuse lõplik otsus  

8. Põtrade bioproovide 100% määramine 2023 aasta jahihooajal  

9. Jahtkondade esimeeste ülevaade oma jahtkonna tegevustest (ulukipopulatsioon, 

liikmelisus, areng) – jahtkonna esimehed, ettekande pikkus max 3 minutit.  

10. Ulukikahjude fondi osamaksed IVJS pangakonto kulurealt jahtkondadele 

tagasimakseks vormistada  

11. Marutaudi järelkontrolli leping  

12. Muud küsimused  



a) Vibujahi seisukoha võtmine metskitse jahile 

b) Vabariikliku kokkutuleku korraldamise info 

c) IVJS teenetemärkide kandidaatide esitamine IVJS juhatusele 

             

1. Päevakorra kinnitamine ja koosoleku juhataja ja protokollija valimine 

Ettepanek valida koosoleku juhatajaks Marko Vinni ja koosoleku protokollijaks Avo Randlo, 

ning kinnitada päevakord.  

16 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud 

Otsus: Valida koosoleku juhatajaks Marko Vinni ja koosoleku protokollijaks Avo 

Randlo, ning kinnitada päevakord.  

 

2. IVJS 2022/2023 aasta tegevusaruanne  

 

Marko Vinni andis ülevaate IVJS tegevustest aastal 2022/23 hooajal. RMK ulukikahjustuste 

ülevaate juures tehti järgmised ettepanekud: 

a) Koprakahjustuste puhul optimeerida metskondade poolt saadetud ulukikahjustuste 

tabel edaspidi. 

b) Alutaguse metskonna koprakahjustuste ja põdrakahjustuste tabel läbirääkimiste teel 

metsaülemaga arusaadavamaks teha.  

 

Info võetud teadmiseks  

 

Kell 10:27 saabus üldkoosolekule Kiviõli Jahimeeste Ühing MTÜ esindaja Veiko Rosi 

 

3. Ida-Virumaa Jahimeeste Selts MTÜ 2022 aasta majandusaasta aruande 

kinnitamine  

 

Ida-Virumaa Jahimeeste Selts MTÜ 2022 aasta majandusaasta aruannet tutvustas Marko 

Vinni 

 

Ettepanek: Kinnitada Ida-Virumaa Jahimeeste Selts MTÜ 2022 majandusaasta aruanne. 

 

15 poolt, vastu 0 ja erapooletuid 2 

 

Otsus: Kinnitada Ida-Virumaa Jahimeeste Selts MTÜ 2022 majandusaasta aruanne 

 

4. Ida-Virumaa Jahimeeste Selts MTÜ 2023 majandusaasta eelarve kinnitamine   

 

Ida-Virumaa Jahimeeste Selts MTÜ 2023 majandusaasta eelarvest andis ülevaate Marko 

Vinni.  



Ettepanek: Kinnitada Ida-Virumaa Jahimeeste Selts MTÜ 2023 majandusaasta eelarve 

 

17 poolt, vastu  ja erapooletuid ei olnud  

 

Otsus: Kinnitada Ida-Virumaa Jahimeeste Selts MTÜ 2023 majandusaasta eelarve 

 

Kell 11:12 lahkus koosolekult Mäetaguse Venator MTÜ esindaja Meelis Mägi 

 

 

   5. Revisjonikomisjoni protokoll 

 

MTÜ Ida-Virumaa Jahimeeste Selts MTÜ revisjonkomisjoni akti kandis ette Avo Randlo. 

 

Ettepanek: Võtta revisjonikomisjoni protokoll teadmiseks ja kinnitada Ida-Virumaa 

Jahimeeste Selts MTÜ revisjonikomisjoni protokoll, ning lisada see üldkoosoleku protokolli 

juurde.   

 

16 poolt, vastu  ja erapooletuid ei olnud  

 

Otsus: Kinnitada Ida-Virumaa Jahimeeste Selts MTÜ revisjonikomisjoni protokoll, 

ning lisada see üldkoosoleku protokolli juurde.  

 

Kell 11:23 tuli koosolekule tagasi Mäetaguse Venator MTÜ esindaja Meelis Mägi 

 

    6. Ida-Viru Jahilaskurklubi ülevaade tehtud tegevustest 

 

Ida-Viru Jahilaskurklubi tegevustest andis ülevaate Kaupo Tihvan. Suuremad saavutused ja 

parimad laskurid 2022 hooajal. 

 

Info võetud teadmiseks  

 

    7. Ida-Virumaa Jahimeeste Seltsi hoone Oru 1 a. kinnistu edasise saatuse lõplik otsus 

 

Arutleti jahiseltsi kinnistu ja hoone edasise saatuse üle. Müüa või rentida? Peale pikka arutelu. 

 

Ettepanek: Lükata lõplik otsustamine Jõhvi Oru 1.a kinnistu müümise või mitte müümise 

kohta 2024 aasta MTÜ Ida-Virumaa Jahimeeste Seltsi üldkoosolekule. 

 

17 poolt, vastu  ja erapooletuid ei olnud  

 

Otsus: Lükata lõplik otsustamine Jõhvi Oru 1.a kinnistu müümise või mitte müümise 

kohta 2024 aasta MTÜ Ida-Virumaa Jahimeeste Seltsi üldkoosolekule. 

 



Vaheaeg: 11:53 

Üldkoosolek jätkub 12:03 

 

 

        8. Põtrade bioproovide 100% määramine 2023 aasta jahihooajal 

 

Oleme püüdnud kaks viimast aastat põtrade bioproove Ida-Virus määrata teaduslike andmete 

saamiseks 100%-iselt. Sellest on palju kasu olnud nii maakonnale endale, kui ka üle 

Eestiliselt. 

 

Ettepanek: Määrata 2023 jahihooajal kütitud põtrade boiproovid 100%, aga teha seda ühe 

korraga, detsembri kuus.  

 

15 poolt, vastu 2  ja erapooletuid ei olnud  

 

Otsus: Määrata 2023 jahihooajal kütitud põtrade boiproovid 100%, aga teha seda ühe 

korraga, detsembri kuus. 

 

      9. Jahtkondade esimeeste ülevaade oma jahtkonna tegevustest (ulukipopulatsioon,             

liikmelisus, areng) – jahtkonna esimehed, ettekande pikkus max 3 minutit. 

 

Kõik üldkoosolekul osalenud liikmed said 3 minuti jooksul tutvustada oma jahtkonna 

tegemisi teistele ja anda ülevaate ulukipopulatsioonidest. Ettekande tegid (Auvere, Avinurme, 

Alutaguse, Kiikla, Kivinõmme, Kiviõli, Kohtla-Nõmme, Kuremäe, Kurtna, Lohusuu, 

Mäetaguse, Narva, Ontika, Permisküla, Sillamäe, Vaivara ja Voka esindaja). 

 

Info võetud teadmiseks  

 

     10. Ulukikahjude fondi osamaksed IVJS pangakonto kulurealt jahtkondadele  

tagasimakseks vormistada 

 

Seoses sellega, et ulukikahjustuste pind on aastalt aastale vähenenud ja kui isegi tulevad 

kahjunõuded, siis MTÜ-d saavad selle kahju maksmisega ise hakkama, ning eelnevatel 

aastatel moodustatud ulukikahju fondi on sissemaksed teinud üksikud jahtkonnad. Sellest 

lähtuvalt ei ole täna selle kahjufondi kulukonto hoidmine pangas mõttekas. 

 

Ettepanek: Tagastada jahtkondadele ulukikahju fondi sissemakse raha, neile kes on eelnevalt 

sissemaksed teinud.   

 

17 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud  

 

Otsus: Tagastada jahtkondadele ulukikahju fondi sissemakse raha, neile kes on 

eelnevalt sissemaksed teinud.   

 

       11. Marutaudi järelkontrolli leping 

 

Eelneval kahel hooajal oleme suutnud täita marutaudi kontrolli (pead) lepingu. Aga 

vaktsineerimisse järelkontrolli (pead ja veri) lepingut ei ole suutnud täita. Seoses sellega on 

tulnud etteheitvaid kirju VTA-st ja EJS-ist. 

 



Ettepanek: Jagada juhtkondade vahel proovide kvoot ära, kes ja kui palju peab proove viima 

ja küttima.  

  

17 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud  

 

Otsus: Jagada juhtkondade vahel proovide kvoot ära, kes ja kui palju peab proove 

viima ja küttima. 

 

      12. Muud küsimused  

             a) Vibujahi seisukoha võtmine metskitse jahile 

             b) Vabariikliku kokkutuleku korraldamise info 

             c) IVJS teenetemärkide kandidaatide esitamine IVJS juhatusele 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

                   Marko Vinni                                                                                Avo Randlo 

                   Koosoleku juhataja                                                                       Protokollija 

                                                                   

           /Allkirjastatud digitaalselt/                                                    /Allkirjastatud digitaalselt 
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